

Ain Najm, le 15 janvier 2018

Chers parents,

“L'Éducation est le moteur du développement personnel, c'est grâce à l'éducation que la fille d'un paysan peut devenir médecin, que le fils d'un mineur peut devenir chef de mine, que l'enfant d'un paysan peut devenir président de la république.” Nelson Mandela

« Parents Academy », l'académie des parents est née. Pour la 1<sup>ère</sup> fois à SSCC-Ain Najm, des cours très attractifs assurés par des spécialistes sont proposés aux parents et aux enseignants qui voudraient améliorer leur sens critique et leurs talents dans différents domaines.

Les cours seront donnés une fois par semaine en langue arabe et démarreront le lundi 22 janvier 2018. Prière de passer à la direction auprès de Mme Zeina Khalil pour réserver vos places (du 16 au 22 Janvier 2018).

**N.B. Pour plus d'infos, veuillez contacter Mlle Karla Sfeir 03/850506.**

	Cours	Date	Heure	Prix /Mois
1.	Art de la Mosaïque/Poterie/Peinture/Vitraux	Jeudi	5 PM-8 PM	\$100 pour 12 heures
2.	Prise de parole en public Et Animation télévisée	Jeudi	5 PM-8 PM	\$120 pour 12 heures
3.	Art de l'Iconographie	Vendredi	5 PM-8 PM	\$100 pour 12 heures
4.	Art de la Photographie	Mercredi	5 PM-8 PM	\$120 pour 12 heures
5.	Etiquette et Savoir-Vivre	Mardi	5 PM-8 PM	\$100 pour 12 heures
6.	Arrangement floral naturel – artificiel Décoration des maisons pour les occasions	Mercredi	5 PM-8 PM	\$100 pour 12 heures
7.	Maquillage Professionnel Pour Jour – Nuit – Théâtre	Lundi	5 PM-8 PM	\$120 pour 12 heures
8.	Dentelle Bretonne	Friday	5 PM-8 PM	\$100 for 12 hours



**Aïn Najm**  
 Tél : 04-872682/3  
 Fax : 04-872686  
 BP. 24 – Mansourieh – Metn – Liban  
 E-mail : [ainnajm@sscc.edu.lb](mailto:ainnajm@sscc.edu.lb)  
 Website: [www.ainnajm.sccc.edu.lb](http://www.ainnajm.sccc.edu.lb)

**Année Scolaire**  
**2017-2018**  
**Cir-1718-093**

Ain Najm, 15<sup>th</sup> January 2018

Dear parents,

"Education is the great engine of personal development. It is through education that the daughter of a peasant can become a doctor, that a son of a mineworker can become the head of the mine, that a child of farm workers can become the president of a nation." Nelson Mandela

For the first time @ SSCC Ain Najm the Parents Academy is officially launched. SSCC Ain Najm is offering attractive courses with the best trainers for both parents and teachers who want to improve their critical thinking and creative skills in different domains.

**Courses are offered in Arabic once a week and are starting Monday January 22<sup>nd</sup> 2018. Pass by the Administration (Mrs Zeina Khalil) and reserve your seats (from 16<sup>th</sup> to 22<sup>th</sup> January 2018), Register Now!!!**

**N.B. For more information, please contact Miss Karla Sfeir 03/850506.**

	Course	Date	Time	Suggested price/month
1.	The Art of Mosaic/Pottery/Painting/Vitrailles	Thursday	5 PM-8 PM	\$100 for 12 hours
2.	Public Speaking and TV Presenting	Thursday	5 PM-8 PM	\$120 for 12 hours
3.	The Art of Iconography	Friday	5 PM-8 PM	\$100 for 12 hours
4.	The Art of Photography	Wednesday	5 PM-8 PM	\$120 for 12 hours
5.	Etiquette and Savoir Vivre	Tuesday	5 PM-8 PM	\$100 for 12 hours
6.	The Art of Flower Arranging, Natural/Artificial/ How to Prepare the Home for events	Wednesday	5 PM-8 PM	\$100 for 12 hours
7.	Make-up for Professionals day/night and Theatre	Monday	5 PM-8 PM	\$120 for 12 hours
8.	Dentelle Bretonne	Friday	5 PM-8 PM	\$100 for 12 hours

**La Direction**